
PROTOKÓŁ Nr XLV/09 
z przebiegu XLV sesji Rady Miasta Dęblin 

w dniu 26 maja 2009 roku 
____________________________________________________________________________ 
 

Miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Ratusza Miasta Dęblin.  

Czas trwania sesji: godz. 9
00

 – 13
40

. 

Ustawowy skład Rady Miasta - 15 radnych. 

W sesji wzięło udział 15 radnych.  

 
Ad. pkt 1.  
Otwarcie sesji.  
 

Sesję otworzył i obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński, 
który przywitał zebranych. Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik do protokółu.  

 
Ad. pkt 2.  
Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że na osiedlach Żdżary, Starówka i Irena w dniu 

26 kwietnia 2009 r. odbyły się uzupełniające wybory do Rady Miasta, w których mandat 

radnego uzyskał Pan Roman Anyszkiewicz.  

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej w Dęblinie Alicja Zwierzchowska 
odczytała, a następnie wręczyła zaświadczenie o wyborze na radnego Rady Miasta Dęblin Panu 

Romanowi Anyszkiewiczowi. Zaświadczenie stanowi załącznik do protokółu. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że z chwilą złożenia ślubowania, nabywa się prawa 

i obowiązki radnego, natomiast odmowa złożenia ślubowania oznacza zrzeczenie się mandatu 

radnego.  

Przewodniczący odczytał rotę ślubowania: „Wierny Konstytucji i prawu 

Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, rzetelnie  

i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców.” Nowo wybrany radny 

złożył ślubowanie. Ślubowanie radnego odbyło się przy poczcie sztandarowym Miasta. 

 

Ad. pkt 3.  
Przedstawienie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że do porządku sesji, który otrzymali radni 

wprowadza autopoprawki: obecny punkt 7 dotyczący sprawozdania z działalności Miejskiej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Dęblinie za 2008 r. będzie punktem 6; 

natomiast obecny punkt 6j dotyczący zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZOZ  

w Dęblinie za 2008 r. będzie punktem 7a.  

Wprowadzony zostanie punkt 7e - projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej przy ul. Jana Matejki. 

 Na wniosek Burmistrza zostaną wprowadzone również projekty uchwał: w punkcie 

7n - w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia pomocy społecznej realizowane  

w ramach zadań własnych gminy oraz w punkcie 7o - w sprawie zasad sprawiania pogrzebu 

przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie. 
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Przewodniczący Rady Miasta odczytał pełny porządek obrad XLV sesji Rady Miasta: 

 

1. Otwarcie sesji. 

2. Złożenie ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 

sesjami. 

5. Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 

6. Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

w Dęblinie za 2008 r. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego SPZOZ w Dęblinie za 2008 r. 

b) stwierdzenia zgodności ze studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Dęblin projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru KURNOTKA w Dęblinie; 

c) miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru KURNOTKA; 

d) odmowy przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego osiedla Wiślana – Żwica w Dęblinie; 

e) sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ul. Jana Matejki; 

f) wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2009 r.; 

g) zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na 

dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa przebudowa 

infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach 

Ryki i Dęblin”; 

h) sprzedaży zabudowanej nieruchomości nr 1/32 w osiedlu Stawy; 

i) sprzedaży działki nr 2769 w drodze bezprzetargowej przy ul. Towarowej w Dęblinie; 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego w Dęblinie na os. 

Wiślana 15/7; 

k) nabycia działek nr 1801/1, 1801/2, 1801/3, 1801/4, 1918/1, 1918/2, 1918/3 i 1918/4 

położonych przy ul. Słowackiego; 

l) zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady 

Miasta Dęblin; 

m) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących i wiceprzewodniczących 

stałych komisji Rady Miasta Dęblin; 

n) zasad zwrotu wydatków za świadczenia pomocy społecznej realizowane w ramach 

zadań własnych gminy; 

o) zasad sprawiania pogrzebu przez Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie. 

8. Informacja o utrzymaniu dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie 

zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie Miasta Dęblin w sezonie zimowym 

2008/2009. 

9. Wolne wnioski. 

10. Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 

11. Zatwierdzenie protokołów XLIII i XLIV sesji Rady Miasta. 

12. Zamknięcie sesji. 
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Ad. pkt 4. 
Informacja o pracach Przewodniczącego Rady i Burmistrza Miasta w okresie między 
sesjami. 
 
Przewodniczący Rady Miasta - Ryszard Karpiński poinformował, że po złożeniu rezygnacji  

z przewodniczenia zarządu osiedla Żdżary Pani Ewy Przerwy, nowym przewodniczącym został 

Pan Jerzy Sobiech. Ponadto w okresie między sesjami uczestniczył: 

▪ 11 maja - w debacie z udziałem sekretarza stanu w Ministerstwie Zdrowia w Domu Chemika 

w Puławach dotyczącej restrukturyzacji szpitala puławskiego; 

▪ 15 maja - w integracyjnym zlocie drużyn harcerskich zorganizowanym na terenie 

Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego przy ulicy Niepodległości; 

▪ 17 maja - w Romblowie w uroczystości poświęconej 75 rocznicy bitwy partyzanckiej; 

▪ 19 maja - w Konwencie Rady Miasta ustalającym porządek dzisiejszej sesji; 

▪ 19 maja - w spotkaniu w Ratuszu Miasta z aktorem Stanisławem Górką; 
▪ 21 maja - w posiedzeniach komisji Rady Miasta opiniującymi materiały na dzisiejszą sesję; 
▪ 23 maja - w spotkaniu z kombatantami w Miejskim Domu Kultury.  

 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk poinformował, że w okresie od ostatniej sesji 

przygotowane zostały projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady Miasta, w tym sprawozdanie  

z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, sprawozdanie  

z działalności Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, a także informacja na 

temat bieżącego utrzymania dróg (dokumenty te będą przedmiotem obrad dzisiejszej sesji),  

a ponadto: 

• 30 kwietnia – został złożony wniosek do Regionalnego Programu Operacyjnego w zakresie 

Drogi gminne na modernizację dróg na os. Wiślana-Żwica. Jest to projekt o wartości 5,5 mln 

zł. Wniosków jest stosunkowo mało i są ogromne szanse, aby nasz wniosek został 

zakwalifikowany do dofinansowania. Jest również szansa, że ocena merytoryczna zostanie 

przeprowadzona w miarę szybko i we wrześniu będziemy znali jej wyniki. Pozwoliłoby to na 

ogłoszenie przetargu i rozpoczęcie robót jeszcze w tym roku. Wniosek do RPO złożył 

również SPZOZ na zakup sprzętu medycznego na ok. 1 mln zł. 

• 3 maja – brał udział w uroczystych obchodach Święta Konstytucji 3 Maja; 

• 9 maja – podpisana zastała umowa z Wojewódzkim Funduszem Ochrony Środowiska  

i Gospodarki Wodnej w Lublinie na dofinansowanie programu usuwania azbestu; jest to 

kwota 10.000 zł 

• 7 maja – uczestniczył w posiedzeniu Rady Społecznej SPZOZ; Główny punkt to 

sprawozdanie finansowe, które Rada zatwierdziła i postanowiła przedłożyć Radzie Miasta; 

• 11 maja – brał udział w konferencji na temat służby zdrowia z udziałem wiceministra 

zdrowia, konferencja odbyła się w Puławach. 

• 11 maja – ogłoszony został przetarg na sprzedaż działki nr 957/25 o pow. 0,1797 ha, 

położonej u zbiegu ulicy Spacerowej i Składowej; termin przetargu – 18.06.2009 r.  

z terminem wpłaty wadium do 15.06.09; cena wywoławcza 120.000 zł netto.  

• 12 maja – uczestniczył w spotkaniu z pielęgniarkami w Szpitalu Wojskowym z okazji dnia 

pielęgniarek i położnych; 

• 13 maja – upływał termin składania ofert w na realizację zadań w zakresie kultury, sportu 

turystyki. Złożono 20 ofert. Jakość złożonych wniosków jest fatalna. Musieliśmy wezwać do 

usunięcia braków i dokonanie uzupełnień, stąd rozstrzygnięcie się przedłuży.  

• 14 maja - w Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad nastąpiło otwarcie ofert  

w przetargu na Przebudowę drogi krajowej Nr 48 w Dęblinie na odcinku ulic Warszawska, 

Niepodległości, Kocka. Wpłynęły 4 oferty. Wybrana została oferta konsorcjum firm PRD 
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Puławy oraz Mota Engil Polska, za kwotę 20.005.303,40 zł. Planowane jest, że podpisanie 

umowy nastąpi 1 czerwca. 

• 15 maja – powołane zostały obwodowe komisje wyborcze do przeprowadzenia wyborów do 

europarlamentu w dniu 7 czerwca. Komisje są w składzie 8 – 9 osób. Wszyscy zgłoszeni 

zostali uwzględnieni. 

• 15 maja - brał udział w otwarciu zlotu harcerskiego, który odbył się w dniach 15-17 maja na 

obiektach Specjalnego Ośrodka Szkolno-Wychowawczego. 

• 21 maja – uczestniczył w zgromadzeniu wspólników Miejskiego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej, zgromadzenie wyraziło zgodę na sprzedaż działki nr 2371/8 o pow. 0,37 ha 

stanowiącej majątek Spółki. 

• 22 maja:  

− odbył się przetarg na wymianę wodociągu w ul. Warszawskiej i Niepodległości (1,6 km). 

Wpłynęły 3 oferty: TACO Wrocław – 2.168.051,56 zł; Taylor Lublin – 1.584.744,55 zł; 

MARK Białystok – 1.579.748,80 zł. Trwa weryfikacja ofert i do końca tygodnia zostaną 
ogłoszone wyniki; 

− uczestniczył w spotkaniu z dyrektorem Oddziału Lubelskiego Generalnej Dyrekcji Dróg 

Krajowych i Autostrad - Januszem Wójtowiczem oraz zastępcą ds. realizacji inwestycji 

Marianem Nagórnym na temat współdziałania w realizacji zadania wymiany wodociągu. 

W momencie wyłonienia przez nas wykonawcy wodociągu niezwłocznie zostanie 

zorganizowana narada robocza. Odnośnie budowy oświetlenia w ciągu drogi 48 - została 

uzgodniona dokumentacja z Konserwatorem Zabytków i złożony wniosek o pozwolenie 

na budowę; 
− brał udział w zebraniu mieszkańców na os. Żdżary w sprawie zmian w Zarządzie 

Osiedla. Część osób zrezygnowała w pracy w Zarządzie, m.in. dotychczasowa 

przewodnicząca Ewa Przerwa. Odbyły się wybory uzupełniające – przewodniczącym 

został Pan Jerzy Sobiech, dotychczasowy wiceprzewodniczący. 

• 23 maja – uczestniczył w spotkaniu z zarządem oddziału dęblińskiego Związku 

Kombatantów Rzeczypospolitej i Byłych Więźniów Politycznych. 

• 25 maja – brał udział w konferencji dotyczącej sportu i programu Budowy Boisk Orlik 2012 

w Urzędzie Marszałkowskim z udziałem Ministra Sportu - Mirosława Drzewieckiego. 

• Zakończona została budowa ulicy Kołłątaja i odcinka ul. Wiejskiej na os. Masów.  

W najbliższym czasie zostanie przeprowadzony odbiór tego zadania. Rozpoczęta została  

w ubiegłym tygodniu budowa ul. Trapezowej w ramach Narodowego programu przebudowy 

dróg lokalnych. Plac budowy był przekazany w dniu 29 kwietnia. 

• Przygotowujemy się do złożenia wniosków w kolejnych konkursach z Regionalnego 

Programu Operacyjnego. Najbliższy będzie na projekty w zakresie społeczeństwa 

informacyjnego oraz na infrastrukturę szkolną i sportową. Planowane ogłoszenie tych 

konkursów to miesiąc maj br. Kolejnym będzie projekt wodociągowo-kanalizacyjny  

z  prawdopodobnym terminem - sierpień br. 

• Odbyło się spotkanie w sprawie Poczty na Lotnisku zorganizowane przez Zastępcę 
Burmistrza Grażynę Maziarek z udziałem dyrektora Poczty oraz prezesa Wodrol Inwestycje. 

Są deklaracje, że sprawa będzie załatwiona pozytywnie. 

• Podjęte zostały rozmowy z komendantem WSOSP na temat udostępnienia basenu. 

Uzgadniamy tę kwestię i sądzę, że młodzież z naszych szkół od 1 września będzie mogła 

korzystać z basenu. 

• Podpisana została umowa na remonty cząstkowe dróg, na ok. 1000 m
2
. Termin wykonania 

do 15 czerwca. 

• Dni Dęblina odbędą się w dniach 19 – 21 czerwca. Głównym wykonawcą będzie Ivan 

Komarenko. 
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• Na zakończenie Burmistrz poinformował, że na jego ręce wpłynął list Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej skierowany do wójtów, burmistrzów, prezydentów i rad miast  

z okazji Dnia Samorządowca; list został odczytany.  

 

Ad. pkt 5. 
Zapytania, interpelacje i wnioski radnych. 
 

Radny Stanisław Kopacz: 
▪ podziękował Burmistrzowi Miasta za należyte utrzymanie terenu przyległego do osiedla 15 

Pułku Piechoty Wilków w czystości i funkcjonalności, wyposażenie go w niezbędne 

elementy infrastruktury, to jest odnowę śmietników, montaż ławek, śmietniczek w ciągu 

nowo wybudowanego chodnika, który stanowi trakt spacerowy. Podziękował prezesowi 

MZGK i Przewodniczącemu Rady Miasta za solidne wykonanie pracy przez pracowników 

przedsiębiorstwa 

▪ wnioskował o zwrócenie się do Starostwa w sprawie przejęcia terenu za blokiem nr 50.  

Na tym niedużym terenie znajduje się mały stawik. Teren i stawik są obecnie bardzo 

zaniedbane. Po przejęciu przez miasto staw byłby oczyszczony a teren wysprzątany - całość 
służyłaby mieszkańcom jako teren rekreacyjny.  

 

Radny Krzysztof Karbowski: 
▪ zapytał - jak są realizowane wnioski, które składał wcześniej; chodzi o: - znak drogowy na 

granicy Ryk i Dęblina od strony Staw; - tabliczkę z rozkładem jazdy autobusów na ulicy 

Stawskiej w pobliżu zamrażalni;  

▪ wnioskował o: 

− wyrównanie terenu przy utwardzonym odcinku ulicy Niepodległości po lewej stronie w 

pobliżu targowiska; 

− naprawienie ubytków w pokrywach studzienek telefonicznych, między innymi w ulicy 

Warszawskiej; 

− zdemontowanie uszkodzonych ławek w ulicy Niepodległości i Warszawskiej oraz zabrać 
betonowe taborety znajdujące się w tym obszarze miasta; 

− wystąpienie do właściwych jednostek o zdemontowanie zardzewiałych tabliczek z 

rozkładem jazdy przy cmentarzu parafialnym, wiadukcie i Zespole Szkół 

Ogólnokształcących, po czym założenie nowych z aktualnym rozkładem jazdy; 

− odmalowanie wiat przystankowych przy ulicy Podchorążych, 15 PP Wilków (przy 

cmentarzu komunalnym); 

− oczyszczenie pasa drogowego przy ulicy Wiślanej od cmentarza komunalnego do dworca 

PKP z piasku po zimie; 

− odsłonięcie witaczy zarośniętych krzewami na granicy Ryk i Dęblina w Stawach i od 

strony Puław przy moście na Wieprzu; 

− naprawę nowo wybudowanego chodnika w ulicy Tysiąclecia, w którym widoczne są 
zapadliska. 

 
Radny Henryk Wiejak: 
▪ zapytał, co z kortami na stadionie KKS Czarni;  

▪ wnioskował o zmuszenie właściciela ogrodzenia naprzeciw bloku 11 na osiedlu Wiślana do 

naprawy połamanego przęsła; 

▪ podziękował za udzielenie odpowiedzi na piśmie na wnioski złożone na ostatniej sesji.  
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Radny Ryszard Zarówny: 
▪ zwrócił się do przedstawiciela Policji z wnioskiem o częstsze patrolowanie ulicy 

Urbanowicza w związku z budową łącznika między ulicą Trapezową a Urbanowicza.  

 
Radny Waldemar Chochowski: 
▪ zauważył, że w mieście bardzo ładnie jest wykonywane ścięcie traw i koszenie poboczy; 

zdaniem radnego przedsiębiorstwo wykonujące tą pracę bardzo się stara; 

▪ prosił policję o zwrócenie uwagi na jeżdżących motocyklami - jeżdżą bardzo szybko  

i z wielkim hukiem. 
 
Radny Henryk Brożyna: 
▪ prosił o zrealizowanie wniosku w sprawie zamontowania znaku drogowego na ulicy 

Kowalskiego przy wyjeździe z garaży; 

▪ wnioskował o uprzątniecie działki z suchych gałęzi przy byłej komendzie WSOSP; 

▪ uzupełnienie asfaltu na ulicy Ścibiora od łącznika z ulicą Rogowskiego w stronę jednostki 

wojskowej - ten mały odcinek ulicy jest w bardzo złym stanie; 

▪ zapytał czy Urząd Miasta wystąpił do sprawców połamanych słupów na ulicy Spacerowej  

o odzyskanie pieniędzy. 

 
Burmistrz Miasta poinformował, że należy krytykować, ale jeżeli coś zostanie zrobione, też 
należy o tym głośno i publicznie mówić i dlatego chciałby odpowiedzieć radnemu Wiejakowi na 

jego zapytanie w sprawie kortów tenisowych - na dzień dzisiejszy są przygotowane i gotowe do 

gry dwa korty.  

 

Ad. pkt 6. 
Sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
w Dęblinie za 2008 r. 
 

Pani Grażyna Szczepaniak- Przewodnicząca Miejskiej Komisji Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych poinformowała, że Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych działa 

na podstawie ustawy o wychowaniu w trzeźwości i przeciwdziałaniu alkoholizmowi. Główne 

czynności, które wykonuje Komisja to jest: diagnozowanie, motywowanie, wspieranie, 

organizowanie, jak również kontrolowanie (sklepy) - co zostało wzięte pod uwagę przy pisaniu 

sprawozdania. Komisja pracowała na podstawie rocznego planu.  

W 2008 roku dokonano analizy problemów nadużywania alkoholu, palenia tytoniu i używania 

środków psychotropowych wśród młodzieży naszego miasta. Materiałem stanowiącym podstawę 
badań były ankiety przeprowadzone wśród młodzieży szkół podstawowych, gimnazjów oraz 

szkół ponadgimnazjalnych w Dęblinie. Przebadano 281 osób, tj. około 30% określonej populacji 

wiekowej. Uzyskane wyniki pokazały, że istnieje potrzeba dalszych, intensywnych działań 
profilaktycznych, a na terenie naszego miasta istnieje łatwość pozyskania substancji 

psychoaktywnych.  

Ponadto w ramach Ogólnopolskiej Kampanii „Zachowaj trzeźwy umysł” przeprowadzono 

sondaż dotyczący określenia stosunku młodzieży do zachowań ryzykownych i poznania jej 

opinii na temat stosowania środków uzależniających i przemocy. Badaniami objęto 68,92 % 

uczniów szkół podstawowych i gimnazjów określonej populacji wiekowej.  

W 2008 roku głównymi zadaniami realizowanymi przez Komisję było: podejmowanie działań 

motywujących do leczenia osoby uzależnionej oraz pomoc osobom współuzależnionym; 

kontynuowano działalność zespołu zadaniowego w zakresie konsultacji i informacji osobom 

uzależnionym i ich rodzinom – udzielono pomocy 144 osobom; prowadzono wstępne 

motywowanie do terapii - 144 osoby; udzielano indywidualnej pomocy psychologicznej osobom 
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współuzależnionym oraz doświadczającym przemocy – 113 osoby; kierowano na badania 

psychologiczne i psychiatryczne pozwalające ustalić istnienie uzależnienia od alkoholu  

i wskazanie metod leczenia - 25 osób; kierowano do sądu wnioski o wszczęcie postępowania  

w sprawach obowiązku poddania się leczeniu odwykowemu - 10 osób. 

Przystąpiono do ogólnopolskich kampanii: „Zachowaj trzeźwy umysł” „Ciąża bez alkoholu”, 

„Pilnuj drinka”. W kampaniach wzięła udział większość placówek oświatowych. W kampanii 

„Zachowaj trzeźwy umysł” nasze miasto zostało wyróżnione na forum ogólnopolskim, a wielu 

uczniów otrzymało indywidualne nagrody rzeczowe. Udzielano pomocy merytorycznej  

i finansowej świetlicom środowiskowym w naszym mieście, współorganizowano konkursy  

i imprezy profilaktyczne, a w ramach innych form oddziaływań profilaktycznych skierowano 10 

dzieci na kolonie, gdzie realizowano program profilaktyczny dotyczący uzależnień.  
 Miejska Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych wspólnie z Policją 
przeprowadziła kontrolę punktów sprzedaży alkoholu w zakresie zgodności ich lokalizacji dla 

potrzeb wydawania zezwoleń – 34, w tym sklepów - 25, punktów gastronomicznych - 9. 

Inicjowała i wspierała realizację zadań w zakresie problemów alkoholowych i narkomanii na 

terenie miasta Dęblina. 

 

Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania przyjęcie sprawozdania.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” przyjęciem sprowadzania było 14 głosów 

(jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła Rada Miasta przyjęła sprawozdanie z działalności Miejskiej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Dęblinie za 2008 r. Sprawozdanie stanowi 

załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7a 
Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Samodzielnego Publicznego 
Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2008 r. 
 
Burmistrz Miasta poinformował, dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej zobowiązany jest sporządzić roczne sprawozdanie finansowe z działalności 

jednostki, nie później niż w ciągu 3 miesięcy od dnia bilansowego oraz przedstawić je do 

zatwierdzenia Radzie Miasta. Rada Społeczna zajmowała się sprawozdaniem na swoim 

posiedzeniu w dniu 7 maja br., na którym zostało szczegółowo omówione i udzielone wszelkie 

wyjaśnienia. Rada Społeczna uchwałą Nr 2/2009 pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie za 

2008 r., po czym przekazała Radzie Miasta do zatwierdzenia. Projekt uchwały jest wynikiem 

pozytywnego zaopiniowania sprawozdania i stanowi załącznik do protokółu.  

 

Dyrektor SPZOZ - Leon Famulak poinformował, że rok 2008 Zakład zamknął dodatnim 

wynikiem finansowym 107.739,57 zł i pomimo trwającego kryzysu, rok 2008 był dobrym dla 

Zakładu, jeśli chodzi o inwestycje i poszerzenie działalności. Dyrektor obiecał, że będzie nadal 

starał się utrzymać standard udzielania świadczeń, ale ilość udzielania porad jest uzależniona od 

ilości przyznawanych pieniędzy z Narodowego Funduszu Zdrowia. Na zakończenie powiedział, 

że chciałby zdementować pogłoski, jakoby dążył do prywatyzacji SPZOZ, owszem dąży, ale do 

tego, aby Zakład miał inne możliwości gospodarowania i chciałby, aby taka informacja została 

przekazana mieszkańcom miasta. Również, jego zdaniem, załoga powinna być względnie 

zadowolona, gdyż pensje są na miarę możliwości zakładu.  

 
Komisja Zdrowia i Problematyki Socjalnej pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie. 
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Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/271/2009 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Dęblinie za 2008 r. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7b. 
Uchwała w sprawie stwierdzenia zgodności ze studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin projektu miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego obszaru KURNOTKA w Dęblinie. 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
poinformował, że stwierdzenie zgodności ze studium uwarunkowań i kierunkami 

zagospodarowania przestrzennego (stanowi załącznik) jest wymogiem formalnym dotyczącym 

uchwalanego planu. Rada Miasta musi potwierdzić zgodność ze studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego, który jest głównym dokumentem planistycznym 

dla naszego miasta, uchwalanego planu, w tym przypadku miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego obszaru KURNOTKA w Dęblinie. 

 

Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/272/2009 w sprawie stwierdzenia zgodności ze studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru KURNOTKA w Dęblinie. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7c. 
Uchwała w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru 
KURNOTKA. 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa, że plan 

(stanowi załącznik), który Rada będzie przyjmować jest wynikiem działań planistycznych 

podjętych uchwałą w dniu 24 października 2006 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru „Kurnotka” w Dęblinie. 

 
Pani Józefina Sobiegraj z Instytutu Gospodarki Przestrzennej i Mieszkalnictwa w Warszawie 

poinformowała, że plan obejmuje obszar o powierzchni 15 ha położony w jest w północno-

wschodniej części miasta, po wschodniej stronie torów kolejowych. Od strony północno-

wschodniej sąsiaduje z fortem Mierzwiączka (będącym zabytkiem architektury militarnej z XIX 

wieku), od południowo-wschodniej z granicą zabudowanych działek wzdłuż ulicy Lipowej, 

natomiast od południowo-zachodniej strony z ulicą Tysiąclecia oraz od północno-wschodniej  

z torami kolejowymi.  

Obecnie na obszarze tym, w jego północno-zachodniej części, znajdują się nieliczne 

zabudowania mieszkaniowe jednorodzinne, a centralną i południową część zajmują tereny pól  

i łąk. W części północnej i północno wschodniej części znajdują się tereny podmokłych 

nieużytków. Rada Miasta podejmując uchwałę w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

niniejszego planu miejscowego uzasadniła to koniecznością prawidłowego powiązania 
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istniejącej na tym terenie zabudowy mieszkaniowej przy ulicy Nadatki z układem 

komunikacyjnym miasta. Opracowania planu umożliwi efektywne wykorzystanie terenu, 

doprowadzenie niezbędnej infrastruktury technicznej oraz wydzielenie terenów pod obszary 

aktywizacji gospodarczej miasta. Ustalenia przyjęte w niniejszym planie miejscowym są zgodne 

z polityką przestrzenną miasta wyrażoną w Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Dęblin. Obszar przeznaczony jest na cele terenów 

wielofunkcyjnych (mieszkaniowe, usługowe, działalność gospodarczą). W miejscowym planie 

zagospodarowania przestrzennego tereny przeznaczono przede wszystkim na: zabudowę 
mieszkaniową jednorodzinną, zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i usługi nieuciążliwe,  

a także tereny usług sportu i rekreacji oraz tereny usług turystyki i zieleni urządzonej.  

Wprowadzono rozwiązania komunikacyjne oraz ustalono zasady obsługi w zakresie 

infrastruktury technicznej, co umożliwi zagospodarowanie działek przeznaczonych pod 

zabudowę. Grunty rolne przeznaczone na cele nierolnicze uzyskały zgodę Marszałka 

Województwa Lubelskiego na zmianę przeznaczenia. Tereny budowlane zostaną 
skomunikowane za pomocą istniejących i projektowanych dróg. Cały obszar objęty planem 

docelowo zostanie podłączony do gminnej sieci wodociągowej i kanalizacyjnej. W trakcie 

opracowania projektu planu przeprowadzono, określoną w ustawie o planowaniu  

i zagospodarowaniu przestrzennym procedurę formalno – prawną. Plan wyłożony był do 

publicznego wglądu i odbyła się publiczna dyskusja. Wpłynęła jedna uwaga do projektu planu. 

 

Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 

W dyskusji wziął udział radny Henryk Wiejak, który powiedział, że w projekcie uchwały na 

stronie 7 w §11 punkt 2d jest zapis, że wody opadowe należy odprowadzać do gruntu  

w granicach działki budowlanej - radny rozumie, że zapis dotyczy szamba.  

Na tej samej stronie w §10 ust.2 punkt 1) jest zapis "dla istniejącej zabudowy 

mieszkaniowej jednorodzinnej - minimum 1 miejsce postojowe na jeden lokal mieszkalny". 

Radny ma obawy, że przy rozwoju komunikacji samochodowej, jedno miejsce postojowe to za 

mało. 

 

W odpowiedzi Pani Sobiegraj poinformowała, że jeśli chodzi o drugie pytanie zapis dotyczy 

minimum jednego miejsca parkingowego, ale również większa ilość samochodów zmieści się na 

tym terenie, ponieważ miejsca jest dużo.  

Natomiast w zapisie o wodach opadowych chodzi o wodę deszczową, która nie powinna 

być odprowadzana na sąsiednie nieruchomości, tylko w granicach własnej działki. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” 

projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/273/2009 w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obszaru KURNOTKA. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 

Ad. pkt 7d. 
Uchwała w sprawie odmowy przystąpienia do opracowania zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana – Żwica w Dęblinie. 
 

Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa, 
poinformował, że projekt uchwały (stanowi załącznik) powstał w wyniku działań Państwa Jopek, 

którzy w dniu 27.08.2008 r. złożyli do Burmistrza Miasta wniosek o dokonanie zmiany ustaleń 
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miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana-Żwica dla działek 

3649/1, 26847 i 2686/1, będących ich własnością. Wnioskowana zmiana dotyczy likwidacji lub 

przesunięcia planowanej drogi, przewidzianej do realizacji na w/w działkach.  

W dniu 05.02.2009 r. wniosek o dokonanie zmian w w/w planie miejscowym złożyli 

również Państwo Gut właściciele nieruchomości bezpośrednio przyległej do posesji Państwa 

Jopek. Państwo Gut wnieśli o dokonanie zmiany planu w taki sposób, aby po jego zmianie mogli 

wykupić od miasta działki, które zostały zgodnie z tym planem wydzielone odpowiednio na 

poszerzenie pasa drogowego ulicy Wiślanej oraz na realizację drogi.  

Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu Rady Miasta skierowała do Gminnej Komisji 

Urbanistyczno-Architektonicznej wniosek dotyczący zmiany planu Wiślana-Żwica, celem 

zasięgnięcia opinii Komisji w zakresie możliwości zmiany planu, przed podjęciem przez Radę 
Miasta uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż działek, które zgodnie  

z przedmiotowym planem Wiślana-Żwica zostały wydzielone z nieruchomości gminnych  

i wspólnie z posesją Pana Kulika tworzą jedną działkę budowlaną, określoną planem.  

Ponieważ wydzielone działki wyszczególnione w projekcie uchwały przylegają 
bezpośrednio do ulicy, Komisja Gospodarki Przestrzennej i Budżetu odłożyła rozpatrzenie 

przedłożonego przez Burmistrza projektu uchwały, do czasu zaopiniowania wniosku przez 

Gminną Komisję Urbanistyczno-Architektoniczną.  
Wnioski zainteresowanych były rozpatrywane i opiniowane przez Gminną Komisję 

Urbanistyczno-Architektoniczną, wspólnie z wnioskiem Komisji Gospodarki Przestrzennej  

i Budżetu Rady Miasta Dęblin.  

Z opinii Gminnej Komisji Urbanistyczno-Architektonicznej zawartej w protokóle z dnia 

06.04.2009 r. wynika, że przystąpienie do zmian planu Wiślana-Żwica przy istniejącym 

konflikcie interesów bezpośrednio zainteresowanych zmianą oraz stopień skomplikowania  

i znaczne koszty procedury planistycznej jest ryzykowne. 

Ryzyko wynika z faktu, że na etapie uzgadniania ewentualnej zmiany planu głównym w tym 

przypadku organem uzgadniającym będzie Zarząd Dróg Wojewódzkich. Negatywne stanowisko 

organu w przedmiocie zaproponowanych w projekcie zmian w obecnym układzie 

komunikacyjnym spowoduje, że proponowana zmiana nie będzie mogła być realizowana. 

 

W dyskusji wziął udział radny Henryk Wiejak powiedział, że teren planu jest sąsiadującym  

z terenem osiedla, na którym mieszka i jest zdania, że przygotowanie projektu uchwały  

w sprawie odmowy jest niemiłym odczuciem dla zainteresowanych mieszkańców. Mając na 

uwadze posesję Państwa Jopek wydaje się, że zakręt będzie szedł przez działkę koło mieszkania 

a Państwo Jopek mają małe dzieci i chodzi im o bezpieczeństwo i spokój na działce.  

Radny nie wyobraża sobie, aby obok jego posesji była wytyczona droga. Jego zdaniem 

jest jeszcze czas na rozważenie i podjęcie uchwały takiej, która by zabezpieczała podstawowe 

funkcje życia rodziny. 

 
Burmistrz powiedział, że też jest całym sercem za tym, żeby pomóc i inaczej rozwiązać układ 

komunikacyjny, natomiast sytuacja jest taka, że problem został przeanalizowany  

w wielogodzinnej dyskusji na Komisji Urbanistycznej i opinia Komisji, co do likwidacji drogi 

039KD jest negatywna. Jako Burmistrz zasięgał opinii w Zarządzie Dróg Wojewódzkich 

odnośnie możliwości uzgodnienia wjazdów i również była opinia negatywna. Biorąc pod uwagę 
opinie, jak również koszt zmiany planu, powstał projekt uchwały odmawiający zmianę planu  

w takim zakresie. Nie może lekceważyć kosztów zmiany wynoszących około 20-30 tys. zł, 

chyba, że Rada Miasta zadecyduje inaczej. Na dzień dzisiejszy miasto nie będzie wykupywać 
gruntów od Państwa Jopków, być może kiedyś będą inne uwarunkowania, również, jeśli chodzi 

o przepisy czy stanowisko innych organów. Obecnie nie ma możliwości skutecznego 

wprowadzenia tej zmiany do planu zagospodarowania przestrzennego.  
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Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” 

projektem uchwały było 12 głosów, przy 1 przeciwnym i 2 wstrzymujących się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/274/2009 w sprawie odmowy przystąpienia do 

opracowania zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego osiedla Wiślana – 

Żwica w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7e. 
Uchwała w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej przy ul. Jana 
Matejki. 
 

Burmistrz Miasta poinformował, że projekt uchwały (stanowi załącznik) był rozpatrywany na 

sesji Rady w dniu 10 marca br. i został odłożony do czasu rozstrzygnięcia wniosku o zmianę 
planu w tym zakresie. Nie ma bezpośredniego związku z poprzednią uchwałą i dotyczy działek 

nr 2681/7, nr 2682/2 i nr 2716/4 stanowiących własność gminy Miasto Dęblin. Zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego Wiślana-Żwica działki gminne nie stanowią samodzielnej 

działki budowlanej, ani też działki należące do Pana Mariana Kulika (nr 2707 i 2708) nie 

stanowią samodzielnej działki budowlanej.  

Dlatego też mając na uwadze wystąpienie Pana Kulika z wnioskiem nabycie działek 

sąsiednich nr 2681/7, nr 2682/2 i nr 2716/4 celem poprawienia warunków zagospodarowania 

działek już posiadanych, oraz realizację planu zagospodarowania przestrzennego osiedla 

Wiślana-Żwica, zbycie działek gminnych jest zasadne.  

Projekt uchwały ponownie wrócił na dzisiejszą sesję po dyskusjach w Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu oraz wizji lokalnej 

komisji branżowej. Na komisjach zostało wypracowane stanowisko, aby wyrazić zgodę na 

sprzedaż w drodze bezprzetargowej zgodnie z wyceną biegłego z zastrzeżeniem, że sprzedaż 
może nastąpić po modernizacji ulicy Skarżyskiego.  

Biorąc pod uwagę wniosek obu komisji Burmistrz wprowadził autopoprawkę do projektu 

uchwały dodając w § 1 ust. 2 w brzmieniu: "Sprzedaż może nastąpić po zakończeniu 

modernizacji ul. Skarżyskiego".  

 
W dyskusji głos zabrał Wiceprzewodniczący Rady Henryk Wiejak, który powiedział, że jest za 

tym, żeby umożliwiać i udogadniać położenie działek mieszkańcom. Nie jest przeciwnikiem 

powiększania posesji, niemniej jednak chciałby powiedzieć, że ta droga, nazwana przedłużeniem 

ulicy Słonecznej funkcjonuje (jak pamięta) od 50 lat, a z chwilą podjęcia uchwały i sporządzeniu 

aktu notarialnego Pan Kulik może zagrodzić teren i mieszkańcy z osiedli Wiślana i 15 Pułku 

Wilków mogą mieć utrudnione przejście. Dlatego też ma poważną wątpliwość, ponieważ 
jednemu się poszerza a większość będzie miała utrudnienie. 

 

Pan Marian Kulik - nie zgadza się z radnym Wiejakiem, że droga funkcjonuje od 50 lat. 

Chciałby jak najszybciej odkupić działki od Urzędu Miasta i zacząć na niej robić, co zaplanował. 

Jest przeciwnikiem chodzenia przez działki, które zamierza kupić, bądź, co bądź jest ulica 

Skarżyskiego z chodnikiem. Swoje działki kupił pięć lat temu a od trzech lat stara się odkupić 
działki od Urzędu Miasta. Jest zdania, że Urząd i Rada Miasta działają wbrew jego interesom. 

 

Burmistrz powiedział, że podchodzi do sprzedaży działki z dobrą wolą. Działka gminna nie 

może stanowić samodzielnej budowlanej działki, ale prawem właściciela jest decydowanie o 

tym, czy grunt sprzeda czy nie. Miasto chce sprzedać działkę, ale musi brać pod uwagę inne 

realia, a na dzień dzisiejszy tą właśnie drogą odbywa się głównie ruch pieszy, natomiast w czasie 

opadów, kiedy ulica Skarżyskiego jest nieprzejezdna, alternatywną drogą jest ulica Słoneczna i 
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przejście po działkach, które chce kupić Pan Kulik. Z chwilą odbudowy ulicy Skarżyskiego, 

skierowany zostanie na nią cały ruch i wówczas sprzedaż działki będzie możliwa, stąd obecny 

kompromisowy projekt uchwały o sprzedaży działek na rzecz Pana Kulika. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 15 radnych. „Za” 

projektem uchwały było 13 głosów, przy 2 wstrzymujących się. 
Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/275/2009 w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze 

bezprzetargowej przy ul. Jana Matejki. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7f 
Uchwała w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Dęblin na 2009 r. 
 
Skarbnik Miasta - Kinga Barańska poinformowała, że w projekcie uchwały (stanowi 

załącznik) wprowadzono zmiany zmniejszające i zwiększające budżet na podstawie: decyzji 

budżetowych Wojewody Lubelskiego, pisma Ministra Sportu i Turystyki, uchwały Sejmiku 

Wojewódzkiego, pisma Zarządu Powiatu w Rykach oraz innych wewnętrznych decyzji  

i potrzeb: 

▪ Na podstawie decyzji budżetowych Wojewody Lubelskiego: 

− zwiększono budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 739 zł w dziale – 

Rolnictwo i łowiectwo. Jest to dotacja celowa przeznaczona na zwrot części podatku 

akcyzowego zawartego w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji 

rolnej przez producentów rolnych z województwa lubelskiego oraz na pokrycie kosztów 

postępowania w sprawie jego zwrotu poniesionych przez gminy, w pierwszym okresie 

płatniczym 2009 r.; 

− zwiększono budżet po stronie dochodów i wydatków o kwotę 30 060 zł w dziale – Pomoc 

społeczna. Jest to dotacja celowa na realizację zadań bieżących gmin, z przeznaczeniem 

na dofinansowanie realizacji programu wieloletniego „Pomoc państwa w zakresie 

dożywiania”. 

▪ Na podstawie pisma Ministra Sportu i Turystyki zwiększono budżet po stronie dochodów  

i wydatków o kwotę 333 000 zł w dziale – Kultura fizyczna i sport. Jest to dotacja celowa 

przeznaczona na dofinansowanie zadania inwestycyjnego - Budowa kompleksu sportowego 

w ramach programu "Moje boisko - Orlik 2012". 

▪ Na podstawie uchwały Sejmiku Wojewódzkiego zwiększono budżet po stronie dochodów  

i wydatków o kwotę 333 000 zł w dziale – Kultura fizyczna i sport. Jest to pomoc finansowa 

przeznaczona na dofinansowanie zadania inwestycyjnego - Budowa kompleksu sportowego 

w ramach programu "Moje boisko - Orlik 2012". 

▪ Z inicjatywy Burmistrza Miasta Dęblin proponowane są następujące zmiany po stronie 

wydatków budżetowych: 

− zmniejszyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Transport i łączność – 

Przebudowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego  

o kwotę 70 000 zł do kwoty 1 229 900 zł (zmniejszenie udziału własnego w związku  

z wynikami przetargu); 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych w dziale – Transport i łączność – 

Budowa dróg w os. Masów w Dęblinie o kwotę 20 000 zł do kwoty 320 000 zł – zaszła 

konieczność wykonania dodatkowo 20 mb drogi; 

− zwiększyć środki po stronie wydatków budżetowych w rozdziale – Drogi publiczne 

powiatowe – Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej nr 17 

do drogi krajowej nr 48 w miastach Ryki i Dęblin – pomoc finansowa o kwotę 50 000 zł 

do kwoty 100 000 zł, na podstawie pisma Zarządu Powiatu w Rykach – wyższy koszt 

dokumentacji niż planowano; 
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− dokonać przeniesienia środków po stronie wydatków budżetowych między działami, 

rozdziałami i paragrafami nie powodujące zmniejszenia i zwiększenia budżetu Miasta na 

kwotę 27 600 zł. 

 

Burmistrz poinformował, że po przekazaniu projektu uchwały radnym odbył się przetarg na 

budowę wodociągu w ulicy Warszawskiej i Niepodległości - inwestycję związaną z inwestycją 
Generalnej Dyrekcji Dróg i Autostrad - modernizacji drogi 48. Na budowę wodociągu  

w budżecie Miasta zaplanowana została kwota 900 tys zł. Ze względu na zastosowaną 
technologię (bezinwazyjną) wartość kosztorysowa zadania wyniosła 2 mln 20 tys. zł.  

W przetargu najtańsza oferta wynosiła 1 mln 579 tys. zł plus koszty nadzoru - brakuje więc 

około 720 tys. zł. W związku z tym proponuje wprowadzenie następujących zmian: 

▪ zwiększenie dochodów budżetu o kwotę 80 000 zł do kwoty 39 109 543 zł, w tym: 

− dział Transport i łączność o kwotę 30 000 zł , w związku z zatrzymaniem wadium  

w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego na zadanie inwestycyjne 

„Przebudowa ul. Urbanowicza i ul. Trapezowej wraz z łącznikiem do ul. Krasickiego”  

z powodu nie uzupełnienia potrzebnych dokumentów do procedury przetargowej oraz nie 

złożenia wyjaśnień w tej sprawie; 

− dział Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych jednostek 

nieposiadających osobowości prawnej o kwotę 50 000 zł, podatek od nieruchomości -po 

analizie wykonania za 4 miesiące 2009 r. 

▪ zmniejszenie wydatków budżetu o kwotę 640 646 zł, w tym: 

− dział Transport i łączność o kwotę 246 000 zł; 

− dział Turystyka o kwotę 5 000 zł; 

− dział Obsługa długu publicznego o kwotę 25 000 zł; 

− dział Różne rozliczenia o kwotę 200 000 zł; 

− dział Oświata i wychowanie o kwotę 60 000 zł; 

− dział Pomoc społeczna o kwotę 50 000 zł; 

− dział Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 54 646 zł. 

▪  zwiększenie wydatków budżetu o kwotę 720 646 zł na zadania własne w dziale 

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska o kwotę 720 646 zł, z przeznaczeniem na 

zadanie inwestycyjne - Wymiana sieci wodociągowej w ul. Warszawskiej i Niepodległości w 

Dęblinie do kwoty 1 620 646 zł, w związku z modernizacją drogi krajowej nr 48 w 2009 r.  

i zgraniem czasowym obu inwestycji; dotychczasowa sieć wymaga wymiany (azbest) na 

odcinku 1.456 m. 

 

Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

 

W dyskusji głos zabrał wiceprzewodniczący zarządu osiedla Mierzwiączka - Ryszard Bąk, 

który nie zgadza się ze zmniejszeniem wydatków przeznaczonych na opracowanie dokumentacji 

projektowo-kosztorysowej o kwotę 30 000 zł w dziale transport i łączność, ponieważ uważa, że 

zmniejszenie środków na wykonanie dokumentacji kosztorysowej uniemożliwi budowę ulicy 

Słowackiego i Polnej w najbliższym czasie. Pan Bąk jest zdania, że miasto zamiast wydawać 
środki na wykup działek powinno przeznaczyć je na budowę wodociągu w ulicy Warszawskiej. 

 

W odpowiedzi Burmistrz wyjaśnił, że zdjęcie środków przeznaczonych na wykup gruntów 

byłoby najprostszym rozwiązaniem, ale właśnie z wykupu gruntów nie zostały zdjęte żadne 

środki, ponieważ wykup gruntów następuje z przeznaczeniem pod drogi, a ich budowa nie 

rozpocznie się dopóki nie zostaną wykupione wszystkie grunty. Nie jest problemem wykonanie 
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dokumentacji (około 3 miesięcy) natomiast miasto musi dążyć do wykupu działek, ażeby 

realizować plany zagospodarowania przestrzennego. 

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” 

projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/276/2009 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta Dęblin na 2009 r. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7g. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą „Kompleksowa przebudowa 
infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej Nr 48 w miastach Ryki 
i Dęblin”. 
 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że na realizację 
zadania „Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi 

krajowej Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin” została zabezpieczona w budżecie miasta na 2009 r. 

kwota 100 000 zł. Rada Miasta przyjmując uchwałę Nr XLIII/264/2009 w dniu 28 kwietnia br. 

zaakceptowała pomoc finansową w wysokości 50 tys. zł, natomiast obecna uchwała dotyczy 

zwiększenia tej kwoty w związku ze zwiększeniem kosztów opracowania dokumentacji 

projektowej na przebudowę na podstawie przetargu. 

 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/277/2009 zmieniającą uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Ryckiemu na dofinansowanie realizacji zadania pod nazwą 
„Kompleksowa przebudowa infrastruktury drogowej od drogi krajowej Nr 17 do drogi krajowej 

Nr 48 w miastach Ryki i Dęblin”. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 7h. 
Uchwała w sprawie sprzedaży zabudowanej nieruchomości nr 1/32 w osiedlu Stawy. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że działka wymieniona w projekcie 

stanowi zasób gruntowy gminy Miasto Dęblin, ujawniony w Księdze wieczystej nr 19836 Sądu 

Rejonowego w Rykach Wydział Ksiąg Wieczystych. Zgodnie z miejscowym planem 

zagospodarowania przestrzennego osiedla Stawy w Dęblinie nieruchomość przeznaczona jest 

pod zabudowę mieszkaniową wielorodzinną, zieleń publiczną urządzoną i usługi komercyjne. 

Mając na uwadze, iż Miasto nie posiada możliwości finansowych na dokonanie remontów 

kapitalnych istniejącej zabudowy, Burmistrz wnosi o zbycie działki nr 1/32 w drodze przetargu 

nieograniczonego.  

 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/278/2009 w sprawie sprzedaży zabudowanej 

nieruchomości nr 1/32 w osiedlu Stawy. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 7i. 
Uchwała w sprawie sprzedaży działki nr 2769 w drodze bezprzetargowej przy ul. 
Towarowej w Dęblinie. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że wymieniona działka, położona 

od ulicy Wiślanej do ulicy Towarowej, stanowi własność gminy. Zgodnie z obowiązującym 

planem zagospodarowania przestrzennego Wiślana-Żwica leży na terenach przeznaczonych pod 

zabudowę mieszkaniową jednorodzinną i nie może stanowić samodzielnej działki budowlanej.  

Dlatego też mając na uwadze wnioski właścicieli działek przyległych o poprawienie 

warunków zagospodarowania swoich działek nr 2776 i nr 2768 oraz realizację planu 

zagospodarowania przestrzennego, zbycie działki gminnej jest zasadne, po dokonaniu podziału 

geodezyjnego zgodnego z obowiązującym planem. 

 

Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/279/2009 w sprawie sprzedaży działki nr 2769 w drodze 

bezprzetargowej przy ul. Towarowej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 

Ad. pkt 7j. 
Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu mieszkalnego położonego  
w Dęblinie na os. Wiślana 15/7. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że dotyczy lokalu mieszkalnego 

stanowiącego własność gminy Miasto Dęblin położonego w Dęblinie na os. Wiślana 15/7 

zamieszkałego przez Panią Eugenię Waśkowską na czas nieokreślony. Pani Eugenia Waśkowska 

złożyła w dniu 30 grudnia 2008 r. wniosek o nabycie przedmiotowego lokalu mieszkalnego. 

Wnioskodawca wnosi jednocześnie o udzielenie bonifikaty przy wykupie lokalu w wysokości 

95%. Zgodnie z ustawą o gospodarce nieruchomościami w przypadku zbywania nieruchomości 

osobom fizycznym i prawnym, pierwszeństwo w ich nabyciu przysługuje najemcy lokalu 

mieszkalnego w drodze bezprzetargowej, jeżeli najem został nawiązany na czas nieokreślony.  

W związku z tym, że wolny lokal mieszkalny nr 7 przejęty został na podstawie aktu 

notarialnego i ustawy o komercjalizacji, restrukturyzacji i prywatyzacji przedsiębiorstwa 

państwowego „Polskie Koleje Państwowe”, zachodzi konieczność określenia odrębnych 

warunków wykupu dla zajmowanego lokalu mieszkalnego przez obecnego najemcę, który 

posiada umowę na najmu z Urzędu Miasta Dęblin.  

 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 
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Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/280/2009 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu 

mieszkalnego położonego w Dęblinie na os. Wiślana 15/7. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 
Ad. pkt 7k. 
Uchwała w sprawie nabycia działek nr 1801/1, 1801/2, 1801/3, 1801/4, 1918/1, 1918/2, 
1918/3 i 1918/4 położonych przy ul. Słowackiego. 
 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Mieniem Komunalnym - Krzysztof Kuropatwa 
przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że zgodnie z planem 

zagospodarowania przestrzennego Lipowa VI w Dęblinie, działki nr 1801/1, nr 1801/2, nr 

1801/3, 1801/4, nr 1918/1, nr 1918/2, nr 1918/3 i nr 1918/4 położone przy ulicy Słowackiego są 
przeznaczone pod budownictwo mieszkaniowe i drogi gminne. Właściciel przy sprzedaży 

działek gruntu pod drogi zawnioskował zbycie na rzecz Miasta Dęblin pozostałych części 

działek przeznaczonych pod zabudowę mieszkaniową jednorodzinną. Mając na uwadze 

realizację założeń urbanistycznych, zasadne jest nabycie wszystkich działek do zasobu 

gruntowego gminy Miasta Dęblin celem prowadzenia dalszych negocjacji odnośnie nabycia 

działek sąsiednich przeznaczonych pod drogi. 

 
Opinia Komisji Gospodarki Przestrzennej i Budżetu była pozytywna do projektu uchwały.  

Opinia Komisji Gospodarki Komunalnej była pozytywna do projektu uchwały. 

 
W dyskusji głos zabrał wiceprzewodniczący zarządu osiedla Mierzwiączka  - Ryszard Bąk, 

który zapytał ile i czyich działek pozostało do wykupu przy ulicy Słowackiego. Pytanie 

uzasadnił tym, że burmistrzowie (poprzedni i obecny) obiecywali budowę ulicy Słowackiego, ale 

po wykupie działek. 

 

Naczelnik Wydziału w odpowiedzi poinformował, że może udzielić odpowiedzi, ile działek 

pozostało do wykupu, ale nie udzieli odpowiedzi, kto jest ich właścicielem. Dodał też, że sprawa 

nie jest tak prosta, jak sądzi wiceprzewodniczący zarządu, ponieważ bardzo często jest tak, że 

działki nie mają uregulowanego prawa własności i nawet, jeśli jest zgoda osoby użytkującej lub 

z mocy ustawy działka przechodzi na własność miasta, nie można wypłacić odszkodowania 

osobie, która nie ma tytułu prawnego.  

 

Przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/281/2009 w sprawie nabycia działek nr 1801/1, 1801/2, 

1801/3, 1801/4, 1918/1, 1918/2, 1918/3 i 1918/4 położonych przy ul. Słowackiego. 

Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 7l. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 
Rady Miasta Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) 

informując, że nowo wybrany radny Roman Anyszkiewicz wyraził zgodę na pracę w Komisji 

Gospodarki Komunalnej i Komisji Samorządu i Porządku Publicznego, to jest w komisjach,  

w których pracował radny Waldemar Potyra. 

 
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  
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W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/282/2009 zmieniającą uchwałę w sprawie ustalenia 

składów osobowych stałych komisji Rady Miasta Dęblin. Uchwała stanowi załącznik do 

protokółu. 

 
Ad. pkt 7m. 
Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru przewodniczących  
i wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin. 
 
Przewodniczący Rady - Ryszard Karpiński przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) 

informując, że w przerwie odbyły się posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej i Komisji 

Samorządu i Porządku Publicznego w celu wyłonienia przewodniczącego w Komisji Samorządu 

i Porządku Publicznego oraz wiceprzewodniczącego w Komisji Gospodarki Komunalnej.  

Komisja Samorządu i Porządku Publicznego na swojego przewodniczącego powołała radnego 

Romana Anyszkiewicza, natomiast Komisja Gospodarki Komunalnej wybrała radnego 

Anyszkiewicza wiceprzewodniczącym komisji.  

   
Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/283/2009 zmieniającą uchwałę w sprawie wyboru 

przewodniczących i wiceprzewodniczących stałych komisji Rady Miasta Dęblin. Uchwała 

stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 7n. 
Uchwała w sprawie zasad zwrotu wydatków za świadczenia pomocy społecznej realizowane 
w ramach zadań własnych gminy. 

Burmistrz Miasta przedstawił projekt uchwały (stanowi załącznik) informując, że uchwała była 

podejmowana na sesji w dniu 28 kwietnia br., ale Wydział Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego 

stwierdził, że zawiera regulacje zawarte w ustawie, dlatego też dzisiejszy projekt uchwały jest 

skorygowaną uchwałą omawianą w dniu 28 kwietnia z uwzględnieniem uwag Wojewody.  

W uchwale Rada określa zasady zwrotu wydatków za świadczenia z pomocy społecznej, będące 

w zakresie zadań własnych gminy. Dotyczy to wydatków na pomoc rzeczową, zasiłków 

okresowych i zasiłków celowych przyznanych pod warunkiem zwrotu częściowego lub 

całkowitego. Zwrot całkowity następuje, jeżeli dochód na osobę w rodzinie osoby zobowiązanej 

do zwrotu wydatków lub osoby samotnie gospodarującej przekracza 300% kryterium 

dochodowego. Zwrot częściowy następuje w zależności od dochodu na osobę w rodzinie lub 

dochodu osoby samotnie gospodarującej w stosunku procentowym do kryterium dochodowego. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 14 radnych. „Za” projektem uchwały było 14 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/284/2009 w sprawie zasad zwrotu wydatków za 

świadczenia pomocy społecznej realizowane w ramach zadań własnych gminy. Uchwała stanowi 

załącznik do protokółu. 
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Ad. pkt 7o. 
Uchwała w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez Ośrodek Pomocy Społecznej  
w Dęblinie. 
 
Zastępca Burmistrza Miasta - Grażyna Maziarek przedstawiła projekt uchwały (stanowi 

załącznik) informując, że uchwała była omawiana i podjęta na sesji w dniu 28 kwietnia br., ale 

po zastrzeżeniach Wydziału Nadzoru Urzędu Wojewódzkiego, że zawiera regulacje ustawowe, 

została wprowadzona ponownie pod obrady z uwzględnieniem uwag. Projekt określa niezbędne 

czynności związane ze sprawianiem pogrzebu przez Ośrodek Pomocy Społecznej. 

 

Z uwagi na brak chętnych do dyskusji, przystąpiono do głosowania projektu uchwały.  

W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” projektem uchwały było 13 głosów (jednogłośnie). 

Rada Miasta przyjęła uchwałę Nr XLV/285/2009 w sprawie zasad sprawiania pogrzebu przez 

Ośrodek Pomocy Społecznej w Dęblinie. Uchwała stanowi załącznik do protokółu. 

 
Ad. pkt 8. 
Informacja o utrzymaniu dróg gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie 
zimowego utrzymania dróg i chodników na terenie Miasta Dęblin w sezonie zimowym 
2008/2009. 
 

Burmistrz Miasta poinformował, że informacja (stanowi załącznik) o utrzymaniu dróg 

gminnych wraz z ich oznakowaniem oraz podsumowanie zimowego utrzymania dróg  

i chodników na terenie Miasta Dęblin w sezonie zimowym 2008/2009 została przekazana 

radnym na piśmie. 

Na terenie miasta Dęblin znajdują się drogi krajowe - o dł.8,356 km, - wojewódzkie – o dł. 

5,751 km, - powiatowe - o dł. 23,344 km i gminne - o dł. 38,270 km. Zarządcą dróg gminnych 

na terenie miasta jest Burmistrz. 

W sezonie zimowym 2008/2009 prowadzona była „Akcja zimowa 2008/2009", której koszt 

wyniósł 82.515,73 5 zł. Wykonawcą usługi wyłonionym w drodze przetargu był Miejski Zakład 

Gospodarki Komunalnej sp. z o.o. w Dęblinie.  

Przedmiotem usługi było wykonanie prac w zakresie: - zimowego utrzymania dróg gminnych  

o dł. 20,888 km, - stałe utrzymanie w zakresie odśnieżania i posypywania materiałem 

uszorstniającym 9,851 km dróg gruntowych i nawierzchni przepuszczalnych, - odśnieżanie 

pozostałych dróg - interwencyjne, na dł. 5,388 km, - prowadzenie akcji zimowej na 

wyznaczonych chodnikach o pow. 9.016 m
2 

i parkingach o pow. 4.470 m
2
, - załadunek i wywóz 

nadmiaru śniegu i lodu na wskazane miejsce na terenie miasta. 

W ramach remontów dróg gminnych zostały wykonane remonty cząstkowe nawierzchni dróg, 

grysami i emulsją przez „FEDRO” sp. z o. o. Osieck, na pow. 387,77 m
2 
za kwotę 26.131,12 zł .  

Wykonany został remont części nawierzchni ul. Jagiellończyka za kwotę 153 224,05 zł. 

Obejmował on wyrównanie nawierzchni bitumicznej masą asfaltową na gorąco i ułożenie 

warstwy ścieralnej części ul. Jagiellończyka na terenie osiedla Jagiellońskie przez 

Przedsiębiorstwo Robót Drogowych Puławy S. A. za kwotę 149 808,05 zł.  

Wykonano również utwardzenie nawierzchni ul. Żabiej obejmujące realizację podbudowy 

betonowej o pow. 514,01 m
2
, na odcinku od skrzyżowania z ul. Niepodległości do skrzyżowania 

z ul. Wąską przez firmę „POLTOR” sp. z o. o. Dęblin. Za kwotę 33 701,38 zł  

Corocznie wykonywana jest usługa w zakresie czyszczenia kanalizacji deszczowej.  

W 2008 r. usługa ta została wykonana przez Miejski Zakład Gospodarki Komunalnej w Dęblinie, 

sprzętem specjalistycznym WUKO, za kwotę – 21 003,45 zł. 
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 W ramach utrzymania w/w sieci wykonano również prace w zakresie likwidacji awarii 

sieci deszczowej za kwotę 22.539,37 zł. Wykonawcą robót był Miejski Zakład Gospodarki 

Komunalnej sp. z o. o. Dęblin. 

 W 2008 r. została zawarta z MZGK umowa na letnie utrzymanie dróg. Całkowity koszt 

usługi wyniósł - 31 925,40 zł. Na podstawie zawartej umowy na drogi gminne obowiązującej od 

lipca do października 2008 r. wykonywane były prace w zakresie: 

− utrzymania czystości pasa drogowego w zakresie bieżącego oczyszczania pasa drogowego  

z zanieczyszczeń porzuconych przez użytkowników dróg, wraz z wywozem zebranych 

odpadów na składowisko odpadów komunalnych, 

− mechanicznego oczyszczania nawierzchni okrawężnikowanych jezdni wraz z ręcznym 

doczyszczeniem części przykrawężnikowej z trawy i innych zanieczyszczeń – jeden raz  

w miesiącu, 

− wycinania odrostów drzew oraz krzewów znajdujących się w pasie drogowym,  

− zgłaszania wszelkich uszkodzeń w pasie drogowym, wraz z ich likwidacją, w tym również 
uszkodzeń istniejących urządzeń i oznakowania.  

Koszenie mechaniczne poboczy dróg i placów na terenie miasta zostało wykonane pięciokrotnie, 

przez MZGK za kwotę 11.449,00 zł.  

Wycinka i pielęgnacja drzew w pasie drogowym dróg gminnych wykonana została za kwotę  
5 029,00 zł przez firmę „UNI-KOMPLEKS” Jacek Ponceleusz - Żabieniec.  

 Na terenie dróg o nawierzchni gruntowej pracował sprzęt typu równiarka. Usługa została 

wykonana przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych S.A. w Puławach, za kwotę 8 003,20 zł. 

Wykonano prace na drogach gruntowych miasta, m.in. na terenie os. Wiślana-Żwica, os. Młynki, 

ul. Słoneczna, ul. Okrzei, oraz na terenach gminnych k/cmentarza komunalnego. 

W ramach prac w zakresie stabilizacji i zagęszczenia nawierzchni gruntowych dróg zakupiono  

i wbudowano 426 t żużla. Koszt zakupu żużlu i mieszanki drogowej wyniósł 7 661,36 zł. 

Na poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego wydatkowano w 2008 r. kwotę 11.242,78 zł.  

W 2008 r. wniesiono również opłaty na rzecz Funduszu Ochrony Środowiska z tytułu 

odprowadzania ścieków do wód i do gruntu z terenu dróg. 

W ramach robót publicznych realizowanych od dnia 01.07. do 30.11.2008 r. zatrudnionych było 

pięciu bezrobotnych. Wydatki na ich wynagrodzenia i pochodne od wynagrodzeń, wynikające  

z realizacji zadań w zakresie utrzymania dróg wyniosły 3.338,71 zł.  

 

Komisja Gospodarki Komunalnej pozytywnie zaopiniowała informację. 
 

W dyskusji głos zabrał radny Henryk Wiejak, który zapytał, w jakim celu wykonywane były 

pomiary natężenia ruchu na skrzyżowania dróg gminnych z przejazdami kolejowymi oraz 

podziękował w imieniu mieszkańców wszystkim, którzy przyczynili się do utrzymania dróg 

gminnych. 

 

Burmistrz w odpowiedzi poinformował, że pomiary, o które pytał radny wymagane są 
przepisami i pozwalają między innymi ustalić kategorię przejazdów kolejowych.  

 

Przystąpiono do głosowania przyjęcia informacji. W głosowaniu brało udział 13 radnych. „Za” 

przyjęciem informacji było 13 głosów (jednogłośnie). 

 

Ad. pkt 9. 
Wolne wnioski. 
 

Radny Krzysztof Karbowski wnioskował: 
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▪ o przesunięcie znaku drogowego (50km/godz.) z zakrętu do wysepki znajdującej się przy  

Liceum Ogólnokształcącym; 

▪ o remont cząstkowy ulicy Michalinowskiej; 

▪ o naprawę ławek przy ulicy Niepodległości w sąsiedztwie przystanków; 

 

Radny Henryk Brożyna wnioskował: 

▪ o ustawienie na ulicy Spacerowej znaków drogowych "zakaz poruszania się rowerów", 

ponieważ pomimo ścieżki rowerowej rowerzyści jeżdżą po ulicy utrudniając jazdę 
samochodem; 

▪ o takie wmontowanie znaków drogowych, żeby nie można ich było przekręcić. 
 
Przewodniczący Zarządu Osiedla - Sławomir Świątkowski wnioskował o: 

▪ zwrócenie się do Zarządu Dróg Powiatowych o naprawę nawierzchni ulicy Michalinowskiej 

i Wolności oraz w końcowej części ulicy Kościuszki, tj. od skrzyżowania ul. Kwiatowej do 

ul. Stężyckiej; 

▪ zwrócenie się do firmy Polor o utwardzenie wjazdu do zakładu; 

▪ zwrócenie się do Zakładu Gospodarowania Nieruchomościami Kolejowymi w Dęblinie o 

uporządkowanie terenu wokół byłej noclegowni kolejowej przy ul. Wiślanej, tj. wycięcia 

krzaków i wykoszenie terenu oraz zabezpieczenie budynku, tj. okien przed rozkradaniem i 

dewastowaniem tego obiektu (powybijane szyby). (wn.nr 319/09); 

▪ naprawę nawierzchni ulicy Kwiatowej, Żeromskiego i ulicy Reymonta. 

▪ wykoszenie przed Dniem Dziecka terenu wokół świetlicy na osiedlu Michalinów. 

 
Przewodnicząca Zarządu Osiedla Jagiellońskie - Danuta Krajewska wnioskowała o: 

▪ wykoszenie trawy na placu zabaw i wokół oraz na boisku w osiedlu Jagiellońskie; 

▪ zwrócenie się do firmy, która ustawiła zabawki na placu zabaw o wykonanie im przeglądu 

technicznego; 

▪ wymianę tablicy informującej o możliwości i warunkach korzystania z placu zabaw; 

▪ prosiła Burmistrza o określenie - kto ma kosić trawę, kto ma wybierać systematycznie 

śmiecie z pojemników znajdujących się na placu zabaw; 

▪ poinformowała również, że nie ma potrzeby odpowiadać na wniosek złożony w dniu 17 

kwietnia br. w sprawie usunięcia wagonu, który stanowił zagrożenie. 

 

Ad. pkt 10. 
Odpowiedzi na zapytania, interpelacje i wnioski. 
 

Burmistrz Miasta - Stanisław Włodarczyk odpowiadał na zadane pytania i wnioski: 

� dla radnego Stanisława Kopacza: 

− wystąpić do Starostwa o działkę - wniosek został przyjęty do analizy i bliższe szczegóły 

należy uzgadniać z Zastępcą Burmistrza - Panią Grażyną Maziarek. 

� dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− znak drogowy od strony Ryk - jeszcze niedawno znak był, ale bardzo dużo znaków jest 

niszczonych i będzie ponowne wystąpienie o naprawę; 
− tabliczka z rozkładem jazdy na drzewie w pobliżu zamrażalni (ulica Stawska) - będzie 

wystąpienie do zarządcy drogi; 

− zły stan nawierzchni targowiska przy ulicy Niepodległości - faktem jest, że stan 

nawierzchni na targowisku jest nie najlepszy, ale na dzień dzisiejszy nie będzie on 

naprawiany, ponieważ targowisko będzie odnawiane w ramach programu rewitalizacji 

centrum miasta; 
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− zdemontować uszkodzone ławki - cześć ławek została już zdemontowana, ale następuje 

dewastacja kolejnych ławek. Przy remoncie drogi 48 wszystkie ławki zostaną 
zdemontowane; 

− montaż nowych tablic z rozkładem jazdy - za tabliczki z rozkładem jazdy odpowiada 

przewodnik i to jemu powinno zależeć, żeby pasażer miał aktualną informację. Natomiast 

na stronie internetowej Urzędu Miasta są rozkłady jazdy wszystkich przewoźników ze 

wszystkich przystanków; 

− odmalować wiaty przystankowe - wiaty całkiem niedawno były postawione i już zostały 

pomalowane (a może niech zostaną jako przykład twórczości naszych młodych 

mieszkańców). Wiat nie da się już odmalować tak, żeby wyglądały jak nowe - ale zostaną 
odmalowane; 

− oczyścić pas drogowy ulicy Wiślanej po zimie - ulica Wiślana była po zimie oczyszczana, 

obecny piach spłynął po ostatnich ulewach, natomiast jest zawarta umowa na czyszczenie 

nawierzchni dróg w całym mieście raz w miesiącu. Z braku pieniędzy nie jesteśmy  

w stanie wykonywać czyszczenia po każdej ulewie - i nie wszystkie drogi należą do 

gminy; 

− odsłonić witacze od strony od strony Ryk i Puław - jeśli są zarośnięte, teren wokół zostanie 

oczyszczony; 

− naprawa chodnika w ulicy Tysiąclecia - wniosek zostanie przekazany do Zarządu Dróg 

Powiatowych. 

▪ dla radnego Henryka Wiejaka : 

− co z kortami na stadionie KKS Czarni - dwa korty tenisowe są doprowadzone do stanu 

użytkowania, a prezes KKS przysłał zapewnienie, że od 1 czerwca będzie można z nich 

korzystać; 
− połamane przęsło ogrodzenia - ogrodzenie nie należy do miasta, dlatego też będzie 

wystąpienie do zarządcy nieruchomości. 

▪ dla radnego Ryszarda Zarównego:  

− częstsze patrolowanie ulicy Urbanowicza - będzie wystąpienie do Policji. 

▪ dla radnego Waldemara Chochowskiego : 

− szybka jazda na motorach po ulicy Warszawskiej - będzie wystąpienie do Policji, ale 

wprowadzenie wysepek przy modernizacji ulicy spowoduje zdecydowane ograniczenie 

prędkości w ciągu drogi 48 na terenie naszego miasta. 

▪ dla radnego Henryka Brożyny: 

− zamontowanie znaku drogowego na ulicy Kowalskiego przy garażach - zamontowanie 

znaku nastąpi w najbliższych dniach; 

− uprzątnięcie działki przy komendzie WSOSP - zostanie to wykonane w ramach zlecenia 

dla MZGK; 

− uzupełnienie asfaltu na części ulicy Ścibiora w ramach remontów cząstkowych - w ramach 

remontów cząstkowych zostaną wykonane niezbędne remonty; 

− wystąpienie do sprawców połamanych słupów na ulicy Spacerowej - egzekucja za 

połamane słupy będzie i nie będzie od tego odstąpienia.  

▪ dla radnego Krzysztofa Karbowskiego: 

− remont cząstkowy ulicy Michalinowskiej - będzie wystąpienie do Starostwa Powiatu w tej 

sprawie i prawdopodobnie dziury w jezdni zastaną zlikwidowane, natomiast nie będzie 

likwidacji "zafalowań" nawierzchni;  

− wymontowanie tablicy z herbem z bruku Alei na Placu Lotników - burmistrz nie 

decydował o umieszczeniu płyt w nawierzchni Alei. Problem należało zgłosić na etapie 

prac, a obecnie tylko decyzja Rady może spowodować zamianę nawierzchni; 
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− naprawa ławek - prace takie nie będą wykonane w tym roku, ponieważ będzie romont 

drogi 48 i ławki mogą zostać zdewastowane, natomiast centrum jest przewidziane do 

rewitalizacji, zmieni się więc wygląd ławek. 

▪ dla radnego Henryka Brożyny: 

− ustawienie znaku drogowego o zakazie poruszania się rowerów na ulicy Spacerowej - 

będzie wystąpienie do Zarządu Dróg Powiatowych o ustawienie takiego znaku. 

▪ dla przewodniczącego zarządu osiedla Michalinów - Sławomira Świątkowskiego: 

− utwardzenie wjazdu do firmy Polor - teren nie należy do firmy, jest dzierżawiony na 

krótkie okresy z przedłużeniem, ale miasto zwróci się o utwardzenie głównego wjazdu; 

− uporządkowanie terenów wokół byłej noclegowni - będzie wystąpienie do Zakładu 

Gospodarowania Nieruchomościami Kolejowymi o uporządkowanie terenu; 

− naprawa nawierzchni ulicy Żeromskiego - naprawa zostanie zlecona w ramach napraw 

bieżących; 

− wykoszenie traw wokół świetlicy - jeśli chodzi o koszenie traw przed Dniem Dziecka, to 

spiętrzyły w osiedlach prace przygotowawcze przed tym dniem, do tego doszło koszenie 

pasów drogowych w drogach krajowych - i zaczęły się problemy z mocami przerobowymi 

w MZGK. 

 

Przewodniczący Rady Miasta zadał pytanie, czy zostały udzielone wszystkie odpowiedzi na 

zapytania i wnioski - ponieważ nie było sprzeciwu, zamknął punkt. 

 

Ad. pkt 11. 
Zatwierdzenie protokółów z XLIII i XLIV sesji Rady Miasta 
 

Ponieważ nie wpłynęły do protokółów uwagi ani wnioski, przystąpiono do ich zatwierdzenia.  

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

„Za” przyjęciem protokołów z XLIII i XLIV sesji było 12 radnych (jednogłośnie). Rada Miasta 

przyjęła protokoły. 

 

Ad. pkt 12. 
Zamknięcie sesji. 
 

Po wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta – Ryszard Karpiński zamknął 
obrady XLV sesji Rady Miasta. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

 

Protokółowała:  

 

Regina Rodzik  

 


